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Na konwencie o kontraktach medycznych

Wyjątkowo  niskie  propozycje  kontraktowe  Świętokrzyskiego  Oddziału  Narodowego
Funduszu Zdrowia dla placówek medycznych w naszym regionie na 2009 rok były tematem
nadzwyczajnego  posiedzenia  Konwentu  Starostów  Województwa  Świętokrzyskiego.  W
spotkaniu z udziałem świętokrzyskich starostów, przedstawicieli  Urzędu Wojewódzkiego,
Zarządu  Województwa  i  dyrektorów  świętokrzyskich  szpitali  uczestniczył  Marek  Gos,
członek Zarządu Województwa, odpowiedzialny za sprawy ochrony zdrowia.


